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DATUM  : 09.09.2023 

ADRESÁT : Kluby ČKS 

ODESÍLÁ : Tomáš Voda, zapisovatel 

VĚC  : Zápis z Valné hromady ČKS 

   

 

Zápis z Valné hromady Českého korfbalového svazu, 
 která se uskutečnila 

v sobotu dne 09.09.2023 v 18:00 hod. 
v hotelu Theresia, Na Petříně 991, Kolín 

 

Návrh programu: 
1. Zahájení, schválení programu jednání 
2. Schválení Jednacího řádu a volebního řádu 
3. Volba pracovního předsednictva a pracovních komisí 
4. Zpráva o stavu svazu a činnosti VV ČKS od poslední Valné hromady 
5. Zpráva o hospodaření ČKS za rok 2022 
6. Zpráva mandátové komise 
7. Rozpočet ČKS pro rok 2023 
8. Členské příspěvky 
9. Změna předpisů ČKS 
10. Volba předsedy ČKS, členů Výkonného výboru ČKS a členů Revizní komise ČKS 
11. Různé 
12. Závěr 

Ad 1. Zahájení, Schválení programu jednání 
Valnou hromadu zahájil předseda Výkonného výboru (dále jen VV) Daniel Valeš v 18:05 uvítáním 
účastníků a rekapitulací důvodu ke svolání Valné hromady (dále jen VH). Zároveň odpověděl na 
otázku, proč není volební bod zařazen na začátku jednání - stávající VV zodpovídá za zpracované 
návrhy a také je případně obhajuje. Z výše popsaného důvodu je volba zařazena na závěr VH. 

Program jednání byl schválen počtem hlasů 13 = 86,7 % zúčastněných, 2 = 13,3 % zúčastnění se  
hlasování zdrželi. 

Ad 2. Schválení Jednacího a volebního řádu a volebního řádu 
Předseda VV představil Jednací a volební řád. Dále shrnul, že na 4 volná místa do VV ČKS v řádném 
termínu dorazily 3 kandidatury. Navrhovatel SK RG Prostějov navrhl zařadit Josefa Valentu jako 
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kandidáta na člena VV, jelikož kandidatura do VV byla doručena se zpožděním a žádá o změnu 
volebního řádu. 

Daniel Valeš navrhl změnu 3, odst. 5. volebního řádu následovně: “Volební komise vychází z návrhů, 
které byly na základě výzvy svolavatele VH - VV ČKS, jemu předloženy ve lhůtě do 09.09.2023.” 

Jednací a volební řád s výše uvedenou změnou byl schválen počtem hlasů 13 = 86,7 % 
zúčastněných, 2 = 13,3 %  zúčastnění se zdrželi. 

Ad 3. Volba pracovního předsednictva a pracovních komisí 
Návrhy na pracovní předsednictvo a mandátovou komisi byly představeny předsedou VV 
v následujícím složení: 

• Pracovní předsednictvo: Daniel Valeš, Jakub Máša, Lucie Pichl Šebelová 

• Mandátová komise: Denisa Kolářová, Zdeněk Milichovský 

• Volební komise: David Konečný, Milan Schwarz 

• Zapisovatel: Tomáš Voda 

• Ověřovatel zápisu: Tomáš Ziegler 

Pracovní předsednictvo bylo schváleno počtem hlasů 14 = 93,3 % zúčastněných, 1 = 6,7 % 
zúčastněných se zdrželo, mandátová komise byla schválena počtem hlasů 14 = 93,3 % 
zúčastněných, 1 = 6,7 % zúčastněných se zdrželo, volební komise byla schválena počtem hlasů 14 = 
93,3 % zúčastněných, 1 = 6,7 % zúčastněných se zdrželo, zapisovatel a ověřovatelé zápisu byli 
schváleni počtem hlasů 14 = 93,3 % zúčastněných, 1 = 6,7 % zúčastněných se zdrželo. 

Ad 4. Zprávu o činnosti Českého korfbalového svazu za rok 2022 
Zprávu, která byla součástí pozvánky, představil a okomentoval předseda VV. Vyzdvihl zejména 
rozšíření počtu aktivních členů ČKS. Z jednání která proběhla na mezinárodní scéně za účasti ČKS, 
zmínil jednání s KNKV a IKF. Jednání s IKF byla ovlivněna změnou na pozici Generálního sekretáře IKF 
(Tilbert La Haye nahrazen Joannou Fariou). 

Dále uvedl, že všechny soutěže v prvním pocovidové sezóně, proběhly hladce. Včetně tradičních 
turnajů jako je např. K4 v Kutné Hoře, Český pohár v Náchodě, žákovský beach korfbal, apod.  

Ohledně reprezentace a talentované mládeže zmiňuje neúčast ME U 21 v Katalánsku (první turnaj 
od roku 2013, kterého se ČKS nezúčastnil). Důvodem bylo pozdní rozhodnutí IKF o pořádání turnaje. 

Tradiční korfbalová akademie proběhla i roce 2022 v Křižanově – jedná se o každoroční týdenní 
projekt určení pro nadané mladé hráče. 

Daniel Valeš zmiňuje Korfbal Champions League – nástupce Europa Cup a Europa Shield. Zmínil 
z jeho pohledu nešťastný pohled na organizaci soutěže znevýhodňující národní týmy mimo 
Nizozemsko a Belgii. 

Z medializace vypíchl pokrytí Světových her. Na základě zmínek ČT se objevily ve veřejném prostoru 
diskuze o korfbalu jako takovém. Dále také zdůraznil zpravodajství z MS U 19 v Kutné Hoře, kdy se 
podařilo získat mediální prostor v pořadu ČT Branky, body, vteřiny (dále jen BBV). 

Diskuze k bodu: 
• K4 v Kutné Hoře - Milan Schwarz – kritizoval K4 v Kutné Hoře, kdy z organizačního hlediska bylo 

vidět několik velkých chyb a nedostatků. Chyby byly spojené zejména spojené s nedostatečným 
zázemím pro sportovce  (4 šatny pro 39 družstev). Reakce Daniela Valeše: uznal že zázemí pro 
39 družstev nebylo ideální, ale je nutné pracovat se stávající infrastrukturou. Asi žádná hala v ČR 
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nemá 39 šaten. Na to reagoval Milan Schwarz, že je nutné, aby tyto zkušenosti STK reflektovala 
v případě pořádání dalších podobných turnajů. K tomuto bodu ještě doplní Vlastmil Krejčí, že 
jedna hala pro takový počet družstev nebyla optimální a navrhuje rozdělení na více menších 
turnajů. Daniel Valeš doplňuje, že připomínky jsou brány v potaz a budou reflektovány při 
pořádání dalších turnajů. 

• Nové zásadní dokumenty na webu ČKS - Milan Schwarz upozornil na to, že tyto dokumenty byly 
zveřejněny na konci roku 2022 a upozornil na to, že je důležité, aby zaznělo, že jsou zpracovány 
a zveřejněny dokumenty, o kterých se aktuálně diskutuje. Daniel Valeš vysvětlil situaci včetně 
důvodu zpracování dokumentů a praktického dopadu na fungování. 

• Medializace - Milan Schwarz ocenil a poděkoval za prezentaci v rámci pořadu ČT BBV. 
• Práce odborných komisí – Milan Schwarz vznesl dotaz na upřesnění jejich práce a naplnění. Dále 

diskutováno v bodu Různé. 
• Síň slávy a nominace - Milan Čejka navrhl, aby bylo uvažováno o nominacích do síně slávy se  

jmény jako např. bratři Königsmarkové. Daniel Valeš vysvětlil, že návrhy na nominace do síně 
slávy může předložit kdokoliv. Nominován by měl to být člověk korfbalově již neaktivní. Ohledně 
bratří Königsmarků uvedl, že návrh byl odložen z důvodu nemožnosti účasti oceňovaných na 
letošním jednání VH. 

• Vzdělávání trenérů - Milan Čejka uvedl, že na základě zkušeností z předchozích let se domnívá, 
že by bylo vhodnější investovat více do školení a předávání zkušeností mládežnických trenérů. 
Doporučil tak oslovit zahraniční trenéry tak, jako tomu bylo v minulosti. Daniel Valeš upozornil na 
to, že ČKS má zpracovanou koncepci vzdělávání trenérů která je zveřejněna na webu ČKS. 
Vzdělávání trenérů s licencí “B” je složeno z obecné (zajišťuje VOŠ ČUS) a praktické části (zajišťuje 
ČKS). Jedná se o víceletý vzdělávací program akreditovaný Ministerstvem školství ČR.  

Zpráva o stavu svazu a činnosti VV ČKS byla schválena počtem hlasů 15 = 100 % zúčastněných. 

Ad 5. Zpráva o hospodaření ČKS za rok 2022 
Zprávu o hospodaření za rok 2022, která je součástí pozvánky, prezentoval Daniel Valeš. Zmiňuje také 
hospodaření se ziskem, které je způsobeno pořádáním kvalifikačního turnaje a KCL v Prostějově. Dále 
vyzdvihuje obnovení sponzoringové činnosti ČKS. Dále předseda VV informoval, že aktuálně v rámci 
příprav rozpočtu pro rok 2023 půjde do sportu v roce 2024 o 25% méně finančních prostředků než v 
roce 2023. Navíc velké sportovní svazy budou lobovat, aby se snížení projevilo v jejich případě co 
nejméně. V příštím roce navíc plánuje Národní sportovní agentura (NSA) podporu primárně 30 
největších sportovních svazů v ČR. Zbylá část bude zřejmě výrazně omezena, ale aktuálně nejsou 
zveřejněny žádné bližší informace. 

Diskuze: 
Milan Schwarz – vznesl dotaz, zda je cílem ČKS organizovat akce a generovat zisk. Odpověděl  Daniel 
Valeš s tím, že si nemyslí, že by cílem ČKS měl být zisk, ale cílem by také neměla být ztráta. Zisk byl 
generován hlavně pořádáním turnajů v druhé polovině roku. Do té doby figuroval svaz ve ztrátě. 
Generovaný příjem z turnajů je těžko předvídatelný a zisk zároveň tvoří rezervu pro následující roky, 
kdy může dojít ze strany státu k výraznému snížení podpory sportu. Zisk je tedy tvořen jako rezerva do 
budoucích let. Celkový zisk za poslední 3 roky cca 1,2 mil Kč. Tyto prostředky bude možné využit na 
pokrytí případných budoucích ztrát.  

Zpráva o hospodaření ČKS za rok 2022 byla schválena počtem hlasů 15 = 100 % zúčastněných. 

Ad 6. Zpráva mandátové komise a revizní komise 
Zprávu, která je přílohou zápisu, přednesla Denisa Kolářová. 
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Z pozvaných 18 delegátů s hlasem rozhodujícím je přítomno 15. Nadpoloviční kvórum je 8 hlasů, 
dvoutřetinové kvórum je 10 hlasů. 

 

Revizní zprávu přednesl Tomáš Ziegler. Revizní komise shledala, že veškeré příjmy a výdaje na 

uvedených účtech jsou v souladu se Stanovami Českého korfbalového svazu a v souladu s 
rozhodnutími a usneseními předsedy a Výkonného výboru Českého korfbalového svazu. Předseda 
Českého korfbalového svazu, stejně tak jako Výkonný výbor Českého korfbalového svazu, plnili 
veškeré své povinnosti dané Stanovami ČKS při řízení činnosti ČKS. Evidence všech členů Českého 
korfbalového svazu byla vedena v Rejstříku sportu, nakládání s daty je v souladu se zákonem o 
ochraně osobních údajů a GDPR. Veškerá činnost Českého korfbalového svazu směřuje k naplnění 
cílů dle Stanov Českého korfbalového svazu. Revizní komise neshledala žádné závažné nedostatky. 

Revizní zpráva byla schválena počtem halasů 14 = 93,3 % zúčastněných, 1 = 6,7 % zúčastněných se 
zdrželo. 

Ad 7. Rozpočet ČKS pro rok 2023 
Rozpočet pro rok 2023 představil Daniel Valeš, dále vysvětlil jednotlivé zásadní položky rozpočtu a 
jejich účelovost. Daniel Valeš doplňuje, že za rok 2023 počítá ČKS se ziskem, což bere jako budování 
rezervy do budoucích let. Dále zopakoval, že pro rok 2024 je počítáno s výrazně nižší podporu sportu 
ze státního rozpočtu. Omezení financování nejvíce dolehne na dotační tituly sportovní mládeže a 
sportovní reprezentace. Z toho vychází, že bude nutné zvýšit příjmy z vlastních zdrojů ve formě 
spoluúčasti reprezentantů na soustředěních a účasti na mezinárodních turnajích. Dále také bude 
nutné zapracovat na dalších případných zdrojích financování. Blíže vysvětlil také příjmovou položku 
ADAM – což je investiční položka na SW, jehož vývoj právě probíhá. 

 
Diskuze: 

• Motivace reprezentace - Ivan Bořuta  se dotázal, jakým způsobem chceme motivovat hráče, 
aby se dostali do reprezentace, když je to spojeno s dodatečnými výdaji z kapes rodičů? 
Důležitá je i sportovní motivace. Daniel Valeš reagoval s tím, že ČKS nechce tahat peníze z 
rodičů, ale jsou jiné možnosti získávání finančních prostředků (např. Místní samosprávy). Milan 
Schwarz – doplňuje, že finanční prostředky je možné vyžádat na místních samosprávách (kraje, 
města, apod.), kde jsou obrovské finanční prostředky. To je důležité nejen pro svaz, ale také 
pro místní oddíly. Dále navrhuje, aby VV zpracoval manuál a doporučení pro reprezentanty s 
jednotlivými možnostmi financování spoluúčastí. Milan Čejka – doplňuje k místním 
samosprávám, že v některých samosprávách rozhodují o přidělení místních dotací komise, kde 
o přidělení často rozhodují zástupci velkých sportů a konkrétně ve Středočeském kraji je 
problém získat finanční prostředky. Dále komentoval výši příjmů a uvedl, že dále nebude 
rozpočet komentovat.  

• Příjem ČKS od klubů 2022 - Milan Schwarz vznesl dotaz na příjem svazu od klubů ve výši 500 000 
Kč (startovné + členské příspěvky). Předseda VV přislíbil, že příslušnou položku rozklíčuje a pošle 
všem delegátům rozklad a vysvětlení.  

• Aktuální stav rozpočtu 2023 - Lucie Pichl-Šebelová se dotázala na průběžný stav rozpočtu pro 
rok 2023 a existuje plán sanování v případě výpadku financí? Reagoval předseda VV s tím, že 
rozpočet pro rok 2023 se zásadně měnit nebude. Existuje cca 2 letý plan, ale bohužel neexistuje 
způsob, kterým by bylo možné předvídat vývoj dotačních titulů do dalších let. 

• Dopad neúčasti ČSK na mezinárodních turnajích - Matěj Kubíček doplňuje dotaz na to, jaký 
by měla dopad neúčast reprezentace na některých akcích. Reagoval předseda VV s tím, že 
pro financování sportovních svazů velikosti ČKS není rozhodující konečné umístění na 
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jednotlivých turnajích a vzhledem ke způsobu vyhodnocování žádostí a financování ze strany 
NSA není možné predikovat dopad přidělené finanční prostředky v případě neúčasti na 
turnajích IKF.  

Rozpočet ČKS pro rok 2023 byl schválen počtem hlasů 15 = 100 % hlasů. 

Ad 8. Členské příspěvky 
Daniel Valeš okomentoval předložený návrh a zároveň vysvětlil jeho účelovost – a zejména jeho 
účelovost vzhledem k vykazování členské základny. NSA avizovala na jednom ze seminářů, které 
pořádala, požadavek na navýšení příspěvků na 200 Kč (NSA prozatím neuvedla, od kdy bude 
navýšení závazné). Daniel Valeš dále doplnil, že některé sporty takový příspěvek navýšili na min. 
úroveň 200 Kč již od roku 2024. Daniel Valeš dává ke zvážení vytvoření fondu, kde budou příspěvky 
alokovány s tím, že by mohl být zpracován předpis, na základě kterého by z těchto finančních 
prostředků bylo možné podporovat klubovou činnost např. turnaje, které pořádají jednotlivé kluby. 

Diskuze: 
• Podpora klubových akcí - Ivan Bořuta s podporou klubových akcí nesouhlasím, protože by 

došlo ke zvýhodnění větších kluby, které bývají obvykle aktivnější než ty menší a navrhuje, aby 
využití těchto finančních prostředků bylo rovnoměrné. 

• Využití budgetu pro marketing - Vlastimil Krejčí navrhl, že by bylo možné budget využít např. na 
ma rketing jednotlivých klubů. 

• Výše členských příspěvků na rok 2024 - Milan Schwarz doplnil, že informace o 200 Kč z NSA by 
měla být na rok 2024 doporučená a později povinná. Zároveň uvedl, že zvyšování 
nepodporuje, dokud nebude z NSA povinné. Navrhuje v případě nutnosti svolat novou Valnou 
hromadu. Daniel Valeš apeloval na to, aby návrh byl přijat v původním znění, protože 
rozhodnutí NSA o závaznosti může být nečekané a může se stát, že nebude prostor na úpravu. 

 
Milana Schwarz navrhl změnu bodu 2) Návrhu na určení členských příspěvků v následujícím znění: 
stanovení členského příspěvku na rok 2024 ve výši 100,- Kč. Splatnost členského příspěvku se navrhuje 
do 1.4.2024. 

Protinávrh nebyl přijat počtem hlasů: pro 2 = 13,3 % zúčastněných, proti 10 = 66,7 % zúčastněných, 
zdrželi se 3 = 20 % zúčastněných. 

Návrh na určení členských příspěvků v původním znění schválen počtem hlasů 12 = 80 % 
zúčastněných, proti 1 = 6,7 % zúčastněných, 2 se zdrželi = 13,3 % zúčastněných. 

Ad 9. Změna předpisů ČKS 
Předseda VV prezentoval návrh Dodatku Soutěžního řádu ke schválení s tím, že kluby mají možnost 
schválit pravidla pro následující soutěžní ročník.  

Daniel Valeš navrhl změnu v bodu III. Základní vybavení hřiště s tím, že navrhl druhý řádek ve sloupci 
Soutěž upravit následovně: Česká dorostenecká korfbalová extraliga a 1. Česká dorostenecká 
korfbalová liga.  

Denisa Kolářová dále navrhla navrhla  změnu v bodu III. Základní vybavení hřiště s tím, že navrhla, 
aby třetí řádek byl rozdělen na dva samostatné řádky: 1. Korfbalová liga starších žáků, délka 34 m, 
šířka 17 m, výška 6 m a 2. Korfbalová liga starších žáků (1. liga), délka 32 m, šířka 16 m, výška 6 m. 

Návrh na dodatek k soutěžnímu řádu a k pravidlům korfbalu pro - soutěžní ročník 2023/2024 byl 
schválen počtem hlasů 14 = 93,3 % zúčastněných, 1 = 6,7 % proti. 
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Ad 10. Volba předsedy ČKS, členů Výkonného výboru ČKS a členů Revizní 
komise ČKS 
Předseda poděkoval Anetě Lešanské za odvedenou práci ve VV.  

Nominování do volených funkcí dle předem zaslané pozvánky byli: 

• Na funkci předsedy ČKS – Daniel Valeš 

• Na funkci člena VV – Denisa Kolářová, Jakub Máša, Lukáš Filip a Josef Valenta 

• Na funkci člena revizní komise – Tomáš Ziegler 

Do nominovaných funkcí byli kandidáti zvoleni: 

• Daniel Valeš – Pro 14 hlasů, proti 0 hlasů, zdrželo se 1 hlasů 

• Denisa Kolářová, Jakub Máša, Lukáš Filip a Josef Valenta – pro 14 hlasů, proti 0 hlasů, zdržel se 
1 hlas 

• Tomáš Ziegler – pro 14 hlasů, proti 0 hlasů, zdrželo se 1 hlas 

Ad 11. Různé  
Trenérské licence: 

Daniel Valeš přednesl vysvětlení k fungování trenérských licencí. Bylo ustanoveno získávání 
trenérských licencí, ale již nebylo v minulosti zřejmé, jakým způsobem lze o licenci přijít nebo být 
přeřazen do jiné třídy. Nově nastaven systém kreditů nezbytný k evidování aktivity trenérů. Nastavený 
systém ze strany ČKS je transparentní. 
Diskuze: 

• Milan Schwarz - jak bude možné uznávání obecné části u trenérské licence u absolventů 
sportovních škol. Daniel Valeš zopakoval, že ČKS má akreditovaný vzdělávací program u MŠMT 
ČR.  

• David Konečný - jak to bude s asistenty trenérů? Bude též kreditovaný systém? Daniel Valeš - 
tato připomínka byla vzata v úvahu a bude do koncepce doplněna. 

Místo pro korfbalová finále 

Daniel Valeš otevřel diskuzi s tím, že okomentoval předložené návrhy KK Brno a SK RG Prostějov. Na 
toto téma proběhla diskuze došlo ke zmínění výhod i nevýhod jednotlivých možností. 

Beach Kofbal 

Milan Schwarz informoval přítomné o tom, že Beach Korfbal bude v roce 2025 na Světových hrách 
(TWG), které se uskuteční v Číně. Předseda VV doplnil historii mezinárodních turnajů v Beach korfbalu 
a upozornil na to, že v posledních soutěžních ročnících nebyl zájem ze strany dorosteneckých a 
seniorských kategorií. Pokud se chceme účastnit mezinárodních turnajů je třeba aktivně pracovat s 
touto formou korfbalu v České republice (např. několik turnajů v průběhu sezóny, atd.). Zároveň 
upozornil na to, že šance dostat se na TWG v Beach korfbalu bude větší než v klasickém osmičkovém 
korfbalu z důvodu velké vyrovnanosti evropské korfbalové špičky. 

Nezávislá odvolací komise 

Milan Čejka zmínil, že korfbalové komise kolikrát nerespektují řády a dle jeho názoru VV jako odvolací 
orgán nekoná. Z toho důvodu by měla existovat nezávislá odvolací komise. Předseda VV informoval, 
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že tato diskuze již proběhla na VH 2022, ale nedošlo ke zpracování žádných předpisů. Proto předseda 
VV požádal Milana Čejku společně s Lucií Pichl Šebelovou, aby návrh připravili včetně potřebné 
legislativy a předložili příští Valné hromadě ke schválení. 

Komise ČKS 

Matěj Kubíček vznesl dotaz na náplň a činnost jednotlivých komisí s tím, že by toto mělo být někde 
blíže popsáno, a to způsobem pochopitelným pro každého člena ČKS. V takovém případě, by 
členové měli bližší představu o tom, co taková práce obnáší a mohlo by dojít k většímu zájmu o práci 
v komisích. Předseda VV zpracuje požadovaný dokument s přehledem jednotlivých komisí, jejich 
kompetencemi a činnostmi. 

Ad 12. Závěr 
Daniel Valeš ukončil Valnou hromadu v 21:35 hodin poděkováním všem zúčastněným a přáním 
mnoha úspěchů v další činnosti. 

Usnesení Valné hromady Českého korfbalového svazu 2023: 
 
Usnesení č.1 ke Zprávě o činnosti svazu a Výkonného výboru ČKS za rok 2022:  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje Zprávu o stavu svazu a činnosti VV ČKS 
za rok 2022.  
 
Usnesení č.2 ke Zprávě o hospodaření ČKS za rok 2022  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje výsledky hospodaření ČKS v roce 2022.  
 
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje přeúčtování hospodářského výsledku za 
rok 2022 v celkové sumě 462 842 Kč z účtu – Výsledek hospodaření ve prospěch účtu – Vlastní jmění.  
 
Usnesení č.3 ke Zprávě Revizní komise ČKS za rok 2022  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje Zprávu revizní komise ČKS za rok 2022.  
 
Usnesení č.4 ke stanovení výše členských příspěvků  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. stanovuje poplatek za členství fyzické osoby v 
Českém korfbalovém svazu z.s. na rok 2023 ve výši 100,- Kč za každou fyzickou osobu, splatnost 
členského příspěvku se určuje ke dni 31.10.2023.  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. stanovuje poplatek za členství fyzické osoby v 
Českém korfbalovém svazu z.s. na rok 2024 ve výši 200,- Kč za každou fyzickou osobu, splatnost 
členského příspěvku se určuje ke dni 1.4.2024.  
 
Usnesení č.5 k Rozpočtu ČKS na rok 2023  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje rozpočet ČKS na rok 2023.  

 
 
Usnesení č.6 k volbě zástupců do volených funkcí ČKS  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. volí předsedu ČKS, Daniela Valeše.  
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. volí za člena VV ČKS, Lukáše Filipa,  
Denisu Kolářovou, Jakuba Mášu a Josefa Valentu.   
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. volí za člena Revizní komise ČKS,  
Tomáše Zieglera. 
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Usnesení č.7 ke změně Dodatku Soutěžního řádu ČKS 
Valná hromada Českého korfbalového svazu z.s. schvaluje Dodatek Soutěžního řádu 
v pozměněném znění ze dne 9.9.2023 a stanovuje jeho účinnost ke dni 10.09.2023. 
 
 
 
Ověřil dne 18.9.2023 
Tomáš Ziegler 
 
 

 


